
Zápisnica zo zasadnutia výboru SSŠLB 9.12.2022 

1. MUDr. Dušan Broďáni, PhD.- ospravedlnený 

2. MUDr. Miroslav Ferenčík, MBA 

3. MUDr. Tatiana Geistová 

4. MUDr. Hedviga Jakubíková, PhD. 

5. MUDr. Marta Kulichová, CSc. 

6. Doc. MUDr.Igor Martuliak, PhD. 

7. MUDr. Daniela Ogurčáková, PhD.- ospravedlnená 

8. MUDr. Eva Salamonová 

9. MUDr. Alena Šujanová  

Hostia:  

10.MUDr. Mária Kováčová, - on line, cez aplikáciu ZOOM, 10,15 hod. 

11.MUDr. Darina Hasarová – on line cez aplikáciu ZOOM, cca 10,45 hod, účasť odmietla 

12.Jana Snopková – prezenčne 

13.Bc. Renáta Sklenárová – prezenčne 

14. MUDr. Jana Zdechovanová, prezenčne 

 

PROGRAM: 

1. M. Kováčová– informácie o príprave XXX. Slovenských dialógov o bolesti na 

Zemplínskej Šírave, (9. – 10. Jún 2023) 

2. J. Snopková, Sklenárová R. – agenda odchádzajúcej a nasledujúcej predsedníčky Výboru 

Sekcie sestier pracujúcich v algeziológii 

3. J. Zdechovanová – agenda ČS. Dialógy o bolesti vo Zvolene 

4. M. Ferenčík - informácia o agende SSŠLB, IASP, EFIC, aktuálne informácie 

5. E. Salamonová: agenda vedeckého sekretára 

6. I. Martuliak: agenda prednostu Algeziologickej kliniky SZU, agenda Hlavného odborníka 

pre Algeziológiu 



7. H. Jakubíková: agenda člena Výboru Sekcie paliatívnej medicíny 

8. Jakubíková H., Ogurčáková D., Šujanová A., Salamonová E., Ferenčík M., – agenda 

pracovnej skupiny SSŠLB pre jednanie so ZP 

9. Všetci členovia Výboru – VARIA 

 

Riadne zasadanie Výboru SSŠLB sa konalo dňa 9.12.2022 od 10.00 hod, prezenčne v Bojniciach  

Výbor bol uznášaniaschopný. 

 

1. Kováčová- pracuje sa na príprave XXX. Slovenských dialógov o bolesti, budú sa konať v hoteli 

Eurobus, Zemplínska Šírava- Kaluža, v dňoch 9.-10.6.2022, farmaceutické firmy boli oslovené 

s ponukou na sponzorstvo, finanč.príspevok prisľúbila aj nemocnica Svet zdravia Michalovce. 

Doplnkový program ku kongresu- možnosť plavby loďou po Zempl. Šírave. 

Zaslaný  bol registračný formulár do kalendára vedeckých podujatí SLS. 

2. Ferenčík v mene celého výboru SSŠLB poďakoval  J.Snopkovej za doterajšiu prácu predsedníčky 

Sekcie sestier pracujúcich v algeziológii, za všetky aktivity, ktoré vykonávala a za organizáciu 

bloku prednášok sestier na našich kongresoch, zároveň predstavil budúcu predsedníčku výboru 

sestier pracujúcich v algeziológii, Bc. R.Sklenárovú, ktorá funkciu prevezme od 1.1.2023 

a zaželal jej veľa entuziazmu a úspechov vo funkcii. J.Snopková stručne poinformovala 

o činnosti sekcie sestier pracujúcich v algeziológii a aktivitách, ktoré organizovali. R.Sklenárová 

informovala o plánoch ešte viac aktivizovať sestry k aktívnej účasti na kongresoch. 

3. Zdechovanová- kongres vo Zvolene bol úspešný, pozitívne odozvy od účastníkov, z finanč. 

hľadiska ziskový pre spoločnosť. 

4. Ferenčík- na každom kongrese sa bude zúčastňovať aj zástupca SLS, v prednáškach prvý autor 

uvádza aj Prehlásenie o konflikte záujmov 

EFIC ponúka možnosť prekladu odborných článkov z AJ do SJ, preklady budú uverejnené na 

webstránke, alebo v časopise PMaLB, záujemcovia o preklady- Morávková, Jakubíková 

Najbližší kongres EFIC bude v Budapešti v dňoch 20.-22.9.2023 

EFIC ponúka možnosť vyslať na národné kongresy koordinátorov, optimálnejšie asi na ČSDoB, 

EFIC ponúka reklamné materiály, ktoré zašlú na národ.kongresy. 

Informácie o SIP platforme, survey Pain Research Strategy. 

SLS žiada do skupiny pre vyhodnocovanie výkonov zástupcu za odbor, navrhnutá 

MUDr.Šujanová  

Riešime otázku Súhlasu pacienta s liečbou opioidmi, k dispozícii je verzia z ČR, ktorú 

plánujeme dať posúdiť JUDr. Škodlerovi, vyhodnotiť kompatibilitu so slovenskou legislatívou, 

resp.  vypracovať slovenskú verziu súhlasu. 

5. Salamonová- zúčastnila sa s Ferenčíkom na stretnutí s p.Neščákovou na SLS ohľadom ujasnenia 

výdavkov a príjmov na účte SSŠLB v posledných rokoch, výsledky odprezentovala členom 

výboru 

6. Martuliak- Odbor Algeziológia bol akreditačnou komisiou MZSR akreditovaný medzi základné 

odbory, cieľom je získať  záujemcov z radov absolventov LF, ktorí sa budú špecializovať v odbore 



počas 4-ročnej prípravy, určený je rozsah cirkulácií, perspektívne by mala fungovať 

Algeziologická klinika v BB, KE, BA. 

Absolvoval stretnutie zástupcov ŠUKL , MZSR, MZČR a zástupcov vybraných odb.spoločností 

v Brne zamerané na inkorporáciu zákonov do slov.legislatívy, ktoré by umožňovali liečebné 

použitie kanabinoidov 

Deň kliniky algeziológie je plánovaný na 5.5.2023 v Banskej Bystrici, má už pridelený VS, 

účastnícky poplatok bude 20 eur. 

7. Jakubíková- Výbor SSŠLB schválil úhradu členského do EAPC na rok 2023 za 3 členov, čo 

umožňuje kolektívne členstvo všetkým členom SSŠLB, ak sa prihlásia k nemu na portáli EAPC 

Kongres EAPC bude 15.-17.6.2023, Rotterdam 

8. Všetci- plánujeme požiadať UDZS o záväzné stanovisko k vykazovaniu výkonov  272 + 260a, 

ktoré je problematické a opakovane  neuznávané vo faktúrach ZZ  

Otázka organizovania workshopov na budúcich kongresoch – vo vlastnej réžii, alebo 

prostredníctvom vysúťaženej externej firmy   

9. Výbor schválil odmeny členom Výboru SSŠLB. 

10. Výbor schválil uhradenie poplatku za preklady Fact Sheets prekladateľom, v sume 

20€/normostrana. 

11. Výbor schválil úhradu FA – prenájom priestorov a ostatných výdavkov, za účelom Zasadania 

výboru SSŠLB v Bojniciach, ktoré sa uskutočnilo dňa 9.12.2022 v Bojniciach.  

 

Dátumy budúcich zasadnutí  výboru: 24.2.2023- Bojnice, 5.5. 2023 - Banská Bystrica, 8.6. 2023 - 

Michalovce, 18.10. 2023 - Ostrava, 8.12.2023 -Bojnice  

 

V Bojniciach, 9.12.2022          

      

MUDr. Miroslav Ferenčík, MBA 

prezident SSŠLB 

 

zapísala  MUDr. Hedviga Jakubíková, PhD. 


